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PAOOR.0012.1.3.2025.MAM 
 
 

Protokół nr 8/2025 

z  posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Śremie 

 

Miejsce posiedzenia: sala sesyjna (p.24) Urzędu Miejskiego w Śremie, 

Plac 20 Października 1, 63-100 Śrem. 

Obrady rozpoczęto 12 marca  2025 r. o godz. 15:30, a zakończono 

o godz. 16:17 tego samego dnia 

 

Przewodniczący Komisji – Jerzy Cieślewicz zwołał posiedzenie Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Śremie na 12 marca 2025 r. O zwołaniu i 
terminie posiedzenia zostali powiadomieni drogą elektroniczną wszyscy 
członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. (Zawiadomienia o posiedzeniu 
Komisji stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

 
Posiedzeniu 12 marca 2025 r. przewodniczył Jerzy Cieślewicz – 

Przewodniczący Komisji, udział w nim wzięli członkowie Komisji wg. listy 
obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Baum Sławomir  - Radca Parwny; 
2) Mulkowski Piotr   - Przewodniczący Komisji Statutowej; 
3) Ratajczak Sławomir  - Z-ca Burmistrza Śremu. 

 
Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum pozwalającego 

na podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15:30 otworzył 
posiedzenie. Następnie powitał członków Komisji oraz zgromadzonych gości. 
 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15:30 otworzył 
posiedzenie, powitał Członków Komisji oraz zgromadzonych Gości. 

Następnie przeszedł do porządku obrad, zgłaszając wniosek 
Przewodniczącego Komisji Statutowej  w sprawie projektu uchwały w 
sprawie Statutu gminy Śrem. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia.  
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Dyskusja nie została podjęta.  
 

Więcej uwag do porządku obrad radni nie zgłosili.  

 
Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie wniosku o uzupełnienie 

porządku obrad o projekt uchwały w sprawie Statutu gminy Śrem 

Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
Jerzy Cieślewicz (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), 
Maria Sokołowska-Nowak (ZA), Jakub Strzelec (ZA), Paulina Szulc (ZA), 
Tomasz Wojna (NIEOBECNI) 
 

  
Porządek obrad został przyjęty w następującej wersji.  
1. Przyjęcie protokołu 7/2025 z posiedzenia Komisji. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu gminy Śrem.  
3. Omówienie wyników z kontroli przeprowadzonej w marcu 2025 r. przez 

Komisję Rewizyjną: 
1) w zakresie dofinansowania przez gminę organizacji pozarządowych 

działających w dziedzinie kultury fizycznej i sportu; 
2) w zakresie wydatków przeznaczonych na promocję gminy.  

4. Ustalenia zakresu, terminu kontroli i składu Zespołu Kontrolnego Komisji 
Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli w kwietniu 2025 r. w zakresie 
wykonania budżetu gminy Śrem za 2024 rok.  

5. Sprawy bieżące w zakresie działania komisji. 
 
 
Ad 1. Przyjęcie protokołu 7/2025 z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół 7/2025 z posiedzenia 
Komisji został przekazany radnym. Do protokołu nie zgłoszono uwag.  

Wobec powyższego stwierdził, że protokół z posiedzenia Komisji został 
przyjęty bez odczytywania.   
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Ad 2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu gminy Śrem.  
Projekt uchwały zreferował Przewodniczący Komisji Statutowej Piotr 

Mulkowski.  
 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia.  

 
Na salę obrad przybył Radny Tomasz Wojna godz. 15:34 

 
W dyskusji głos zabrali.  
Radny Krzysztof Lewandowski 
zapytał, czy w związku z nowym statutem będą wybierane nowy skład 
komisji 
 
Przewodniczący Komisji Statutowej Piotr Mulkowski  
odpowiedział, iż po zatwierdzeniu uchwały w sprawie Statutu Gminy Śrem, 
będą nowe składy komisji. Następnie dodał, że będzie o jedną komisję mniej. 
 
Radny Krzysztof Lewandowski 
zapytał, czy pomimo tego, iż część zadań pozostaje bez zmian, będą 
wybierane nowe komisje.  
 
Przewodniczący Komisji Statutowej Piotr Mulkowski  
odpowiedział, tak będą wybierane nowe komisje.   
 
Radny Jakub Strzelec 
zapytał kto będzie prowadził pierwszą sesję skoro nie jest już określone, że 
radny senior. 
 
Przewodniczący Komisji Statutowej Piotr Mulkowski  
odpowiedział, iż w prawie nie ma takiego zapisu, który mówi że pierwsze 
posiedzenie prowadzi radny senior. Po długich dyskusjach na posiedzeniach 
komisji statutowej doszliśmy do wniosku, że lepiej nie uszczegółowiać 
zapisów.  
 
Radca Prawny Sławomir Baum  
Odpowiedział, iż w przypadku prac komisji nie ma zapisu, który mówi, że 
pierwsze posiedzenie komisji prowadzi radny senior, ta kwestia była 
przedmiotem wielu orzeczeń Wojewódzkich Sądów Administracyjnych 
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między innymi „poznańskiego”, dlatego postanowiliśmy tą kwestię zostawić 
jako niedopowiedzianą, aby zapobiec uchylenia całego statutu, bądź jego 
części.   
 
Radny Adam Lewandowski 
wyjaśnił, iż podobna sytuację była podczas posiedzenia komisji rewizyjnej 
gdzie nie było przewodniczącego, ani zastępcy przewodniczącego komisji i 
zdecydowano, że komisją poprowadzi najstarszy członek posiedzenia.  
 
Radca Prawny Sławomir Baum  
odpowiedział, iż w takiej sytuacji to członkowie komisji muszą zadecydować 
komu z radnych powierzą prowadzenie posiedzenia komisji. Czy to będzie 
najstarszy wiekiem, bądź nie,  o tym decydują radni.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Cieślewicz 
Zaproponował, aby w związku ze zmianą ilości komisji zmienić dotyczący 
wyboru członków komisji rewizyjnej, a mianowicie w § 76 wprowadzić 
zmianę, która mówi, że „zamiast” w skład komisji rewizyjnej wchodzi 7 
członków dopisać „co najmniej” 7 członków lub minimum.  
 
Radca Prawny Sławomir Baum  
odpowiedział iż na ten moment nie może udzielić konkretnej odpowiedzi, 
ponieważ pod tym kątem nie zostały przeanalizowane orzecznictwa z naszej 
strony.  
 
Przewodniczący Komisji Statutowej Piotr Mulkowski  
Poinformował, że jeżeli uzyska na ten temat informację to podczas kolejnych 
posiedzeń będzie informował, czy takie zmiany mogą zostać wprowadzone. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Cieślewicz 
Wyjaśnił, iż więcej członków w komisji  pozwoliłoby sprawniej przeprowadzić 
kontrolę rewizyjna, ponieważ czasami trudno jest dobrać skład kontrolny w 
danym miesiącu. 
 
Na tym dyskusję zakończono  
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Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w 

sprawie Statutu gminy Śrem. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
Wyniki imienne:  
Jerzy Cieślewicz (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), 
Maria Sokołowska-Nowak (ZA), Jakub Strzelec (ZA), Paulina Szulc (ZA), 
Tomasz Wojna (ZA) 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że przedmiotowy projekt 
uchwały komisja w obecności 7 członków  jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie.   
 
Ad 3. Omówienie wyników z kontroli przeprowadzonej w marcu 2025 r. przez 
Komisję Rewizyjną: 

1) w zakresie dofinansowania przez gminę organizacji pozarządowych 
działających w dziedzinie kultury fizycznej i sportu; 

(Zawiadomienie, upoważnienie oraz protokół wraz z załącznikami z 
kontroli stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.) 

 
Przewodniczący Zespołu Kontrolnego Krzysztof Lewandowski 

poinformował, że zespół przeprowadził drugi etap kontroli w dniu 20 lutego 
br. w zakresie dofinansowania przez gminę organizacji pozarządowych 
działających w dziedzinie kultury fizycznej i sportu. Kontrolą objęto : 

• dofinansowanie przez gminę organizacji pozarządowych działających w 
dziedzinie kultury i sportu, 

• dokonania analizy przyznanych dotacji dla poszczególnych klubów w 
latach 2021 -2024 

Radny Krzysztof Lewandowski dodał, iż na podstawie przedstawionych 
dokumentów wnioski kontrolne zostały zamieszczone w protokole. 
 

Następnie Przewodniczący Zespołu Kontrolnego Krzysztof Lewandowski 
zapytał, czy radni mają jakieś pytania.  

 
Przewodniczący Komisji Jerzy Cieślewicz  
zapytał, dlaczego kluby we wniosku  podały ilość członków, która po 
weryfikacji uległa zmianie. 
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Radny Krzysztof Lewandowski 
odpowiedział, iż kluby robią aktualizację i dostosowują ilość szkolonych 
członków do środków, które otrzymali. 
 
Przewodniczący Komisji Jerzy Cieślewicz  
odniósł się do punktu drugiego „weryfikacja danych złożonych we wnioskach 
weryfikacyjnych” oraz do wypowiedzi Naczelnik PEU, która podczas 
grudniowego posiedzenia poinformowała, że dotacja dla klubów jest 
przeznaczona w większości na wynagrodzenia dla trenerów. W związku z 
powyższym zapytał czy Zespół Kontrolny przeanalizował przedmiotowe 
wynagrodzenia. 
 
Radny Krzysztof Lewandowski 
wyjaśnił, iż Zespół Kontrolny z powodu braku takich informacji we wnioskach 
nie mógł przeanalizować stawek przeznaczonych dla trenerów.  
 
Przewodniczący Komisji Jerzy Cieślewicz 
wyjaśnił, iż zapytał, ponieważ dyskusja dotycząca wynagrodzeń została 
poruszona na posiedzeniu grudniowym.  
  
Radny Krzysztof Lewandowski 
dopowiedział, iż największym kosztem  działalności klubu jest wynajęcie 
obiektu  oraz wynagrodzenia dla trenerów, czy też instruktorów do 
prowadzenia zajęć.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono.  
 
Salę obrad opuścił Radny Tomasz Wojna o godz. 15:58 
 
2) Omówienie wyników z kontroli przeprowadzonej w marcu 2025 r. przez 

Komisję Rewizyjną: w zakresie wydatków przeznaczonych na promocję 
gminy.  
 

Przewodniczący Zespołu Kontrolnego Jerzy Cieślewicz przedstawił protokół z 
kontroli, która  odbyła się w Pionie Administracyjno – Organizayjnym w 
Zespole Dialogu Społecznego i Cyfryzacji.  
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Kontrolą objęto wydatki przeznaczone na promocję gminy w latach 2022 -
2024 .  

• zakres wydatków, 

• zakres tematyczny podjętych działań, 

•  wykorzystanie usług zewnętrznych, 

• zmiany organizacyjne w Pionie Komunikacji Społecznej i Informatyzacji. 
 
 
Przewodniczący zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu kontrolnego.  
 
Radny Adam Lewandowski 
odniósł się, do imprezy „ Śremskie Żyrafy” wyjaśniając, iż jest to gala, na 
której podmioty gospodarcze są informowane jak minął rok oraz jakie plany 
są na następny. Dodał, iż są to przedstawiciele podmiotów, którzy 
odprowadzają do naszej gminy ogromne podatki i należy się im szacunek. 
Następnie wyjaśnił, iż chociażby z tego względu nie można oszczędzać w 
części artystycznej i cateringowej.  
 
Więcej uwag radni nie zgłosili. 
 
(Zawiadomienie, upoważnienie oraz protokół wraz z załącznikami z kontroli 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.) 
                    
Ad 4. Ustalenia zakresu, terminu kontroli i składu Zespołu Kontrolnego 
Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli w kwietniu 2025 r. w 
zakresie wykonania budżetu gminy Śrem za 2024 rok.  
 

Przewodniczący Komisji w tym punkcie zaznaczył, iż jest to najważniejsza 
czynność jaką komisja musi wykonać w ciągu roku.  

 

Do przeprowadzenia kontroli w ww. zakresie, zaproponowano 

następujący osoby do Zespołu Kontrolnego: 

1) radny Jerzy Cieślewicz   - Przewodniczący,  wyraził zgodę, 
3) radny Jakub Strzelec   - członek, wyraził zgodę, 
2) radny Tomasz Wojna   - członek, wyraziła zgodę. 
  

Jako osobę rezerwową do składu Zespołu Kontrolnego wskazano radną 
Paulinę Szulc - wyraziła zgodę. 

Termin kontroli wyznaczono na dzień 3 kwietnia 2025 r. o godz. 9:30. 
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Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie w sprawie zakresu, terminu 

kontroli i składu Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej do 
przeprowadzenia kontroli ww. kontroli. 

Wyniki głosowania:  
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  
Jerzy Cieślewicz (ZA), Adam Lewandowski (ZA), Krzysztof Lewandowski (ZA), 
Maria Sokołowska-Nowak (ZA), Jakub Strzelec (ZA), Paulina Szulc (ZA), 
Tomasz Wojna (NIEOBECNI) 

Przewodniczący Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdził, 
że Komisja powyższy termin, zakres kontroli oraz skład Zespołu Kontrolnego 
przyjęta 6 głosami "za". 

 
(Raport z przeprowadzony głosowań stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.) 
 
Ad 5. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji.  
 

Zaproponował radnym szkolenie w temacie „Rola i zadania komisji 
rewizyjnej rady gminy i powiatu – praktyka funkcjonowania”. 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji – Jerzy 

Cieślewicz podziękował radnym oraz gościom za udział w posiedzeniu 
Komisji, zamykając obrady o godz. 16:17. 
 
Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 
 
 

Przewodniczący  
Komisji Rewizyjnej  
/-/ Jerzy Cieślewicz 
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Złączniki do protokołu: 
1. Zawiadomienia o posiedzeniu Komisji. 
2. Lista obecności Radnych. 
3. Dokumenty z kontroli. 
4. Dokumenty z kontroli. 
5. Raport głosowań. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 
w/z Jolanta Napieralska  
Podinspektor  


